
Blanes crear� una comissi� de treball sobre l'aparcament i

les zones blaves

L'estiu vinent queden lliures d'explotaci� un miler de places i es valoraran

diferents opcions

El moment de la votaci� de la puja de tarifes de

l«aparcament soterrat

L'Ajuntament de Blanes

[http://www.diaridegirona.cat/tags/ajuntament-de-blanes.html]

posar� en marxauna Comissi� de Treball on par ticiparan

representants de totes les forces pol�tiques municipals per estudiar

el tema de l'aparcament i les zones blaves i veure les possibles

opcions. �s el comprom�s al qual es va arribar ahir al vespre durant

la sessi� plen�ria. L'estiu vinent queden lliures d'explotaci� un miler de places de zona blava i aix� obre la por ta a

plantejar diferents opcions.

L'acord es va prendre durant el punt d'aprovaci� del punt en el qual es plantejava l'augment de les tarifes per a la

utilitzaci� del p�rking soterrat del Passeig de Mar. Va ser rebutjat pels 16 vots en contra de gaireb� tots els

grups pol�tics a l'oposici� llevat del PP, que s'hi va abstenir.

Amb els tres �nics vots a favor de l'equip de govern del PSC Ðla regidora Pepa Celaya es va haver d'absentar ahir

per motius de salut- no era possible tirar endavant la proposta i, per tant, el tinent d'alcalde d'Hisenda, Nicol�s

Laguna, ja va avan�ar aquest comprom�s que l'alcalde, Mario Ros, va recolzar.

L'increment de les tarifes per utilitzar l'aparcament soterrat signif icava un increment del 0'9% en la de rotaci� per

minut, mentre que els abonaments mensuals continuaven igual. L'empresa SABA, concession�ria d'aquest

servei, ha plantejat aquest augment despr�s que l'anterior es va aplicar l'any 2013, amb un 20% m�s per

compensar el 1'5 MÛ de p�rdua per a la utilitzaci� de la primera hora gratu�ta pels contribuents blanencs.

Durant el debat d'aquesta q�esti� es va recordar la pol�mica que va suposar fa cinc anys la creaci� d'un gran

nombre de zones blaves per compensar el d�f icit econ�mic que llavors patia l'Ajuntament de Blanes. Per� l'estiu

vinent un miler d'aquestes zones blaves quedaran lliures d'explotaci� i aix� obre la possibilitat de decidir si

continuen explotant-se com a tals, si passen a ser gratu�tes, o qualsevol altra soluci� que pugui plantejar-se al

respecte.



Un altre punt del ple d'ahir va ser la pr�rroga de la concessi� del transpor t p�blic de passatgers a Blanes a favor

de l'empresa Pujol i Pujol S.L., aix� com la ratif icaci� de les tarifes socials per a les persones jubilades i

pensionistes. El debat d'aquesta q�esti� Ðtractada just abans del punt de l'aparcament- va f inalitzar amb la seva

aprovaci� per 8 vots a favor del PSC, PDeCAT i PP, mentre que ICV-EUiA i Batega per Blanes van fer-ho en

contra, i ERC, C's i la CUP es van abstenir.

L'alcalde de Blanes va recordar que en la junta del desembre ja s'ha iniciat el Pla de Mobilitat, i la idea �s que en

el termini m�xim d'un any es pugui tancar tant aquest projecte com el Plec de Cl�usules per a la concessi� del

transpor t p�blic, ja que una q�esti� va necess�riament lligada a l'altra. En aquest cas, la proposta tamb� ha

estat que despr�s de festes es formi una Comissi� de Treball per tirar endavant el Pla de Mobilitat.

El ple d'aquest mes de desembre tamb� va aprovar una q�esti� que ja d'entrada es plantejava pol�mica despr�s

que en l'anterior sessi� del mes de novembre es va haver de deixar sobre la taula: aprovar un projecte d'inversi�

per continuar treballant en la implantaci� de l'administraci� electr�nica. El punt de fricci� �s que l'empresa a qui

es vol contractar ha estat acusada de diverses irregularitats, entre elles haver facilitat l'assessorament

inform�tic per dur a terme la consulta del 9-N.

El tinent d'alcalde d'Hisenda i Recursos Tecnol�gics, Nicol�s Laguna, va defensar la necessitat de seguir posant

al dia l'Ajuntament de Blanes en el desenvolupament de l'administraci� electr�nica. Tamb� va afegir un tercer

punt a l'acord que consisteix en qu� la licitaci� del contracte que es faci ser� dictaminada per la Comissi�

Informativa d'Hisenda o b� per la Junta de Por taveus, totes dues amb par ticipaci� de tots els grups municipals.

Aix� va servir per desencallar-ho def initivament, aprovant-se amb els 8 vots a favor del PSC, PDeCAT i PP, i

l'abstenci� d'ICV-EUiA, ERC, Batega per Blanes i la CUP. Per la seva banda, Ciutadans va votar en contra.

Al marge del contingut dels temes tractats al ple, aquesta sessi� tamb� va representar un canvi respecte els

llocs que ocupen els regidors i regidores en l'arc plenari arran del canvi que hi ha hagut en la composici� de

l'equip de govern. Per aix� ara a costat i costat de l'alcalde, Mario Ros, que ocupa el centre de la taula, s'asseuen

els tres tinents d'alcalde que formen par t de l'equip de govern.

Els quatre regidors del PDeCAT han passat a estar situats a l'altre costat de l'arc plenari Ða la banda esquerra-,

on f ins ara hi havia els quatre regidors d'ICV-EUiA que, rec�procament, ara s�n a la banda dreta. Continuant per

la banda esquerra del ple, despr�s del PDeCAT hi ha els dos regidors de C's, els dos regidors de la CUP i el

regidor del PP, que continua a l'extrem de la taula per� a l'altra costat.

Per la banda dreta, al costat del tinent d'alcalde Nicol�s Laguna hi s�n els 4 regidors d'ICV-EUiA, els dos regidors

d'ERC i els dos regidors de Batega per Blanes, que han passat a estar asseguts a l'extrem de l'arc plenari. En la



sessi� d'aquest passat dijous, per�, a la punta de la taula s'hi va seure la regidora d'ICV-EUiA que, a causa d'una

recent operaci�, necessita tenir m�s espai perqu� la seva recuperaci� evolucioni favorablement.
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